
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  8. februára 2022  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

 

Neprítomní poslanci OZ    -     Anna Magalová (ospravedlnená) 

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Martina Micháliková - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Odkúpenie pozemkov – chodník na hlavnej ceste 

4. Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – navýšenie základného imania 

5. Odpadové hospodárstvo – zberný dvor 

6. Nájom reklamných zariadení  

7. Požiarna zbrojnica 

8. Žiadosť o príspevok na činnosť občianskeho združenia SPS 

9. Rakovice s.r.o. 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú prítomní 4 poslanci, 

poslankyňa Anna Magalová sa ospravedlnila, nakoľko je odcestovaná. Obecné zastupiteľstvo 

je uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom 

zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil 

starosta obce poslancov Daniela Današa a Ing. Mareka Heviera. O programe zasadnutia dal 

starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  1/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Starosta predložil poslancom návrh na doplnenie 2 bodov programu, vložiť za bod 2 bod 3 - 

Návrh zmeny rozpočtu vrámci originálnych kompetencií, nasleduje bod 4 - O Odkúpenie 

pozemkov – chodník na hlavnej ceste, potom bod 5 - Odkúpenie pozemku na rozšírenej OZ 

III., ďalej už nasledujú body podľa programu bod 6 - Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – 

navýšenie základného imania.  

Materiály k uvedeným doplneným bodom programu boli poslancom zaslané. Starosta dal 

hlasovať o návrhu na doplnenie programu o 2 body. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  2/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
doplniť do programu rokovania za bod 2 nový bod 3 - Návrh zmeny rozpočtu v rámci 

originálnych kompetencií, nasleduje bod 4 - O Odkúpenie pozemkov – chodník na hlavnej 

ceste, ďalej sa dopĺňa bod 5 - Odkúpenie pozemku na rozšírenej OZ III. a pokračuje bod 6. 

Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – navýšenie základného imania. 

 

Doplnený program rokovania OZ: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Návrh zmeny rozpočtu v rámci originálnych kompetencií 

4. Odkúpenie pozemkov – chodník na hlavnej ceste 

5. Odkúpenie pozemku na rozšírenej OZ III. 

6. Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – navýšenie základného imania 

7. Odpadové hospodárstvo – zberný dvor 

8. Nájom reklamných zariadení  

9. Požiarna zbrojnica 

10. Žiadosť o príspevok na činnosť občianskeho združenia SPS 

11. Rakovice s.r.o. 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Záver 

  

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 14.12.2021 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  3/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Návrh zmeny rozpočtu v rámci originálnych kompetencií 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný 

s pozvánkou. Na základe dodatku č. 1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa je povinnosť 

zamestnávateľa vyplatiť zamestnancom vo verejnej správe do 30.6.2022 mimoriadnu odmenu 

vo výške 350,- eur. Odmena sa vypláca zamestnancom, ak odrobili v organizácií aspoň ½ 

roka a aj zamestnancom na materskej dovolenke. V rozpočte originálnych kompetencií na rok 

2022 sa s uvedenými financiami nepočítalo. Zamestnanci v rámci prenesených kompetencií 

obdržali uvedenú odmenu ešte za mesiac december 2021. Vláda urobila opatrenie a obce 

musia nájsť na to financie, v našej obci odmena a odvody pre originálne kompetencie 

predstavujú sumu 5.500,- eur. Kontrolórka ešte pripomenula, že od 1.7.2022 bude 3 % 

navýšenie tarifných platov zamestnancov vo verejnej správe. Poslanci nemali k zmene 

rozpočtu pripomienky, starosta dal o zmene rozpočtu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:             4 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  4/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2022: navýšenie finančných prostriedkov pre 

originálne kompetencie v školstve o sumu 5.500,- eur na vyplatenie odmien a odvodov 

pracovníkom vo verejnej správe na základe dodatku č. 1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho 

stupňa pre rok 2021. 

 

Bod 4.  Odkúpenie pozemkov – chodník na hlavnej ceste 

 

Poslancom bol zaslaný geometrický plán č. 670-39/2021 vypracovaný dňa 26.7.2021 

geodetom Milanom Kollárom, Dubovany č. 243, na základe ktorého bol zameraný chodník na 

hlavnej ceste, ktorý čiastočne zasahuje aj do pozemkov vlastníkov pozemkov popri chodníku. 

Na zasadnutí dňa 17.08.2022 bolo schválené, že sa od vlastníkov pozemkov odkúpia oddelené 

časti pozemkov, ktoré sú súčasťou chodníka popri hlavnej ceste, za cenu 5,- eur za 1 m
2
. 

Jedná sa o pozemky : pozemok p. č. 25/6 záhrady o výmere 4 m
2
, p. č. 29/4 záhrady o výmere 

19 m
2
, p. č. 32/6 záhrady o výmere 17 m

2
, p. č. 34/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 9 

m
2
, p. č. 41/4 záhrady o výmere 14 m

2
, p. č. 44/3 záhrady o výmere 30 m

2
, p. č. 45/5 záhrady 

o výmere 10 m
2
, p. č. 45/6 záhrady o výmere 10 m

2
,  p. č. 51/4 záhrady o výmere 18 m

2
, p. č. 
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55/10 zastavané plochy o výmere 6 m
2
, p. č. 55/11 zastavané plochy o výmere 14 m

2
, p. č. 

56/4 záhrady o výmere 12 m
2
. Predmetom schválenia sú teraz presné označenia 

odkupovaných parcelných čísiel. Starosta oznámil poslancom, že dňa 9.2.2022 bude mať 

stretnutie s vlastníkmi týchto pozemkov, aby ich oslovil ohľadom odkúpenia. Tých 

vlastníkov, ktorí bývajú mimo Rakovíc, oslovil starosta telefonicky. Ing. Hevier hovorí, že 

toto bude informácia pre predávajúcich, že  obec má záujem vysporiadať pozemky pod 

existujúcim chodníkom a za akých podmienok.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  5/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

odkúpenie pozemkov vytvorených na základe Geometrického plánu č. 670-39/2021 

vypracovaného dňa 26.7.2021 geodetom Milanom Kollárom, Dubovany č. 243, ktoré sú 

súčasťou chodníka popri hlavnej ceste, od vlastníkov pozemkov za cenu 5,- eur za 1 m
2
. Obec 

Rakovice odkupuje pozemky : pozemok p. č. 25/6 záhrady o výmere 4 m
2
, p. č. 29/4 záhrady 

o výmere 19 m
2
, p. č. 32/6 záhrady o výmere 17 m

2
, p. č. 34/4 zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 9 m
2
, p. č. 41/4 záhrady o výmere 14 m

2
, p. č. 44/3 záhrady o výmere 30 m

2
, p. č. 

45/5 záhrady o výmere 10 m
2
, p. č. 45/6 záhrady o výmere 10 m

2
,  p. č. 51/4 záhrady 

o výmere 18 m
2
, p. č. 55/10 zastavané plochy a nádvoria o výmere 6 m

2
, p. č. 55/11 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 14 m
2
, p. č. 56/4 záhrady o výmere 12 m

2
. Obec vypracuje kúpnu 

zmluvu a po jej podpísaní ju predloží na Okresný úrad Piešťany, katastrálny odbor, na zápis 

vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností. 

 

Bod 5. Odkúpenie pozemku na rozšírenej OZ III. 

 

Dňa 3.2.2022 sme obdržali žiadosť o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu na parcele p. č. 

792/3 v k. ú. Rakovice, kde obec je spoluvlastníkom vo výške 1/15. Parcela registra E má 

výmeru 357 m
2
, je to orná pôda, 1/15-ina tvorí 23,8 m

2
. Je to OZ III., nám tá 1/15-ina je 

nanič. Žiadateľ odkupoval už susedné parcely. My budeme odkupovať parcelu od p. 

Vargovej, ktorá je umiestnená o 2 parcely ďalej od tejto parcely, aby sme mohli prepojiť 

Obytnú zónu D2 na kanalizáciu. Jej parcela siaha až pod rodinné domy v radovej výstavbe 

oproti obchodu a aj pod materskou školou, pod cestami, čo bude odkupovať obec. O tom Vás 

budem informovať keď to bude aktuálne. Máme schválené uznesenie, ktorým sme schválili 

odpredaj pozemkov na Obytnej zóne III. za cenu 17,- eur za 1 m
2
. Ing. Hevier hovorí, že pán 

Jankovič ako majoritný spoluvlastník parcely má predkupné právo, to je aj dôvod hodný 

osobitného zreteľa. Doteraz sme predávali za 17,-eur, tak budeme aj ďalej predávať. Navrhuje 

vyhovieť žiadosti za cenu, ktorú máme stanovenú. Predpokladám, že pokiaľ mu my vyjdeme 

v ústrety, bude aj on potom k obci ústretový. Starosta dáva hlasovať o zámere na predaj 

spoluvlastníckeho podielu parcely p. č 792/3. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 
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                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zámer predaja spoluvlastníckeho podielu o veľkosti 1/15 pozemku registra E p. č. 792/3 – 

orná pôda o veľkosti 23,8 m
2
 podľa Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí podľa § 9a ods. 

8e) z dôvodu hodného osobitného zreteľa za cenu 17,00 eur za 1 m
2
 žiadateľovi Patrikovi 

Jankovičovi, bytom Šterusy č. 194.  

 

Bod 6. Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé – navýšenie základného imania 

 

Hospodárenie v Obecnej kanalizačnej s.r.o. nám robí starosti. Oslovili sme audítorku, ktorá 

robí audit aj našej obci, aby urobila audit spoločnosti Obecná kanalizačná. Dohodli sa na tom 

všetci štatutárni zástupcovia obcí a spoluvlastníci. Za rok 2021 Obecná kanalizačná s.r.o. 

skončí so ziskom. Zisk sa musí použiť na vykompenzovanie strát minulých rokov. Stále sa 

nedarí spoločnosť ozdraviť. Obecná kanalizačná platí vysoké zálohy na energie. Máme 

právničku, ktorá sa snaží vymáhať od dlžníkov pohľadávky, ide to však pomaly. Základné 

imanie sa môže použiť aj na iné účely. Príjmy dostávame až po skončení štvrťroka, kedy sa 

fakturuje občanom a organizáciám stočné. Štatutárni zástupcovia obcí sa zhodli na tom, že by 

sa malo navýšiť základné imanie každého člena. Pri zániku spoločnosti alebo po výstupe zo 

spoločnosti sa však základné imanie nestratí, musí byť vyplatené jednotlivým členom. 

Navrhnuté je, aby každý člen navýšil základné imanie o 3.000,- eur. Musí to byť schválené 

valným zhromaždením, nakoľko najvyšší orgán spoločnosti s ručeným obmedzením je valné 

zhromaždenie. Rozhodnutie valného zhromaždenia však nemusí byť záväzné pre jednotlivé 

obecné zastupiteľstvá. Obec nie je oprávnená vykrývať výpadky príjmov, ale obec môže 

prispievať na prevádzku a činnosť verejnej kanalizácie. Obec, ktorej nezáleží na fungovaní 

Obecnej kanalizačnej, nemusí tam ani byť. Po každom kvartáli sa urobí sumár nákladov a 

výnosov každej obci, a keď bude to stredisko v strate, tak sa obci napíše, aby si vykryla svoje 

straty v spoločnosti. Máme veľké náklady na opravy čerpadiel, riešime vandalizmus. Od roku 

2009 máme nevymožené pohľadávky. Obecnej kanalizačnej musí pomôcť každý starosta. 

Poslanci nemali pripomienky, starosta dal hlasovať o navýšení základného imania. Finančné 

prostriedky použijeme z odpadov – príjmy z Environmentálneho fondu. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  7/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

navýšenie základného imania spoločnosti Obecná kanalizačná s.r.o., Veselé 346, o sumu 

3.000,- eur.  

 

Bod 7. Odpadové hospodárstvo – zberný dvor 

 

Budeme podávať žiadosť o finančné prostriedky na ministerstvo životného prostredia o 

nenávratný finančný príspevok na  zber a likvidáciu BRO. Zámer je traktor s čelným 

nakladačom, prívesný vozík, prívesná vlečka, kontajner veľký zakrytý, 1 menší kontajner, 

váha. Chcel by som, aby sme na zbernom dvore išli cez čítačky. Starosta bol na rokovaní 
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s firmou Marius Pedersen a JRK. V priebehu mesiaca február budú všetky zberové nádoby 

očipované spoločnosťou Marius Pedersen, údaje sa nám prenesú do evidencie ELWIS. Každá 

nádoba bude opatrená čipom a RFID kódom a každá nádoba sa bude vážiť. V ELWISE 

zaevidovaná nádoba mala vždy rovnakú váhu prepočítanú podľa jedného koeficienta. Keďže 

do našej obce chodí zberové vozidlo, ktoré má v sebe zabudovanú váhu, vieme údaj o 

množstve odpadu len z našej obce na 1 vývoz. Tieto údaje sa vložili do systému ELWIS a pri 

každom vývoze boli prepočítané hmotnosti zaevidovaných nádob podľa skutočnej hmotnosti 

pri tom ktorom vývoze. Predložená bola poslancom aj cenová ponuka na pasportizáciu nádob. 

Cena za pasportizáciu nádob je 970 eur, cena za 1 RFID kód je 0,95 eur a cena za mesačnú 

prevádzku systému je 145 eur. Na základe váženia môžeme pristupovať k motivácií občanov. 

Teraz prichádzame k tomu, že každý občan bude mať možnosť sa prihlásiť do systému JRK, 

kde sa mu ukáže koľko odpadov odovzdal. Aký máte poslanci ohlas na to, čo sa zaviedlo 

ohľadom vývozu odpadov. Ing. Hevier hovorí, že tí ktorí boli motivovaní, tí sú spokojní, ale 

tí, čo produkujú veľa odpadov, tí nie sú nadšení a dávajú to aj najavo. Starosta sa pýta, či 

urobíme stretnutie občanov ale len ohľadom odpadov. Malo by to zmysel? Mali sme už 1 

cyklus 4 týždňový. Smetné nádoby neboli až také preplnené. Máme rodiny aj s malými deťmi 

a na základe ZKO za minulý rok im vyjde aj zľava podľa platného VZN. Ing. Hevier 

navrhuje, aby sme urobili stretnutie asi tak v apríli, keď budeme mať aj viac údajov, 

zosumarizujeme si pripomienky  a bude aj lepšia epidemiologická situácia. Zatiaľ si prikúpili 

nádobu navyše len 2 domácnosti. Stále máme na mysli, že deti a starší občania majú problém 

s odpadom ako sú plienky. Na Ing. Heviera sa obrátili občania, že čo bude robiť keď mu 

odpad bude smrdieť. No jeho odpoveď na to bola tá, že čo tam dávaš také čo smrdí. Už pri 

schvaľovaní VZN sme si boli vedomí, že budú aj negatívne reakcie. Možno aj rodičia malých 

detí budú motivovaní a vrátia sa k bavlne k prirodzenejšiemu spôsobu hygieny, avšak menej 

pohodlnému, ale ekologickému. Už pri starších ľuďoch tento spôsob nie je možný. Aj naša 

susedná obec Veselé prechádza od marca na 4 týždňový cyklus vývozu odpadu. Starosta 

hovorí, že na zbernom dvore by sme mohli sprístupniť časť, kde by boli kontajnery na 

separovaný odpad. Už sa robia nejaké zmeny na ministerstve, aby každý odpad mal nulovú 

dostupnosť, teda všetky odpady sa budú odoberať od domu.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  8/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce ohľadom odpadového hospodárstva a čipovania a pasportizácie 

nádob.  

b)  s c h v a ľ u j e 

podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na triedený zber komunálnych odpadov. 

  

Bod 8. Nájom reklamných zariadení  

 

Nájomca osvetlených priestorov na autobusových zastávkach podal žiadosť na predĺženie 

nájmu na ďalší rok. Predošlý nájom skončil 31.1.2022, rokovanie zastupiteľstva je až 

v mesiaci február. Poslanci nemali pripomienky k žiadosti o predĺženie nájmu, avšak nové 

obdobie prenájmu začne od 1.3.2022 do 28.2.2023. Cena za nájom zostáva rovnaká, 250,- eur 

/ 1 rok. Starosta dal o nájme priestorov na autobusových zastávkach za rovnakých podmienok 

ako minulý rok hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  9/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

nájom priestorov na autobusových zastávkach v obci Rakovice na obdobie od 01.03.2022 do 

28.02.2023, cena nájmu 250,- eur / 1 rok. 

 

 Bod 9. Požiarna zbrojnica 

 

Starostu oslovili rakovickí hasiči, že by bolo dobré niečo urobiť s unimobunkami na hasičárni. 

Oslovil som LAD o ponuku na prestrešenie požiarnej zbrojnice krovom. Krov s drevom by 

vyšiel na 1.800 eur a krytina na 1.500 eur. Nepozeral som ako to máme v rozpočte ohľadom 

požiarnej ochrany, ale povedzte názor, či by sme do toho išli. Nie je to taká vec, že to musíme 

hneď robiť. Potrebovali by sme vykurovať miestnosť požiarneho vozidla, mala by sa urobiť 

rekonštrukcia kúrenia na starej kolkárni. Nestačí len pridať radiátory. Projektant mi predloží 

projekt, rozpočet, na budúce zasadnutie Vám predložím už konkrétny výsledok. Ing. Hevier 

hovorí, že najprv musíme vedieť čo nás to bude stáť a či sa do toho pustíme. Myslí si, že by 

bolo potrebné urobiť jedno aj druhé, keď si starosta spomínal väzníkový krov na hasičárni či 

na kolkárni, a nemáme šancu získať na rekonštrukciu nejaké nenávratné financie, mali by sme 

nad niečím takým uvažovať. Pravdepodobne by mal tú stavbu posúdiť statik, nakoľko stavbu 

ešte zaťažiť strechou je trochu riskantné.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  10/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

u k l a d á   s t a r o s t o v i 

predložiť cenovú kalkuláciu na väzníkový krov na hasičáreň, na starú kolkáreň a na 

rekonštrukciu kúrenia na starej kolkárni s pripojením vykurovania garáže požiarneho vozidla.  

 

Bod 10. Žiadosť o príspevok na činnosť občianskeho združenia SPS 

 

Obci bola doručená žiadosť o príspevok na činnosť občianskeho združenia SPS Spoločnosť 

Parkinson Slovensko, Hronské Kľačany. Kontrolórka sa pýta, či bola vydaná výzva na 

predloženie žiadostí podľa VZN o dotáciách. My sme však na podnet prokurátora VZN zrušili 

a nové o dotáciách nebolo zatiaľ prijaté. Poskytujú našim občanom službu? Nemáme 

informácie o poskytovaní služby pre našich občanov. Keby sme tam mali nášho občana 

uvažovali by sme o tom. Máme obyvateľov v zariadeniach sociálnej starostlivosti, a ak nás 

požiadajú o finančný príspevok, budeme musieť prispievať. Starosta dal hlasovať 

o poskytnutí príspevku tejto spoločnosti. 
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            0 

                      proti:        4 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  11/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s c h v a ľ u j e  

poskytnutie finančného príspevku na činnosť občianskeho združenia SPS Spoločnosť 

Parkinson Slovensko, Hronské Kľačany.  

 

Bod 11. Rakovice s.r.o. 

 

Na minulom zasadnutí Obecného zastupiteľstva starosta informoval poslancov, že ex offo 

bola zrušená spoločnosť Rakovice s.r.o. Do konca januára bola možnosť zaslať na Okresný 

súd do Trnavy žiadosť o obnovenie zápisu spoločnosti v obchodnom registri s potrebnými 

dokladmi. Návrh na obnovenie zápisu sme zaslali a bolo mu vyhovené, spoločnosť je znova 

zapísaná v obchodnom registri. Prišlo nám uznesenie Okresného súdu v Trnave, ktorým bolo 

rozhodnuté o obnovení zápisu obchodnej spoločnosti Rakovice s.r.o. v obchodnom registri 

a to v rozsahu údajov zapísaných do jej výmazu.  

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informáciu starostu o obnovení zápisu obchodnej spoločnosti Rakovice s.r.o., so sídlom 

Rakovice 42, IČO: 36238333, v obchodnom registri.   

 

Bod 12. Rôzne 

 

12.1. 

Starosta obce informoval poslancov, že ho oslovili hasiči s iniciatívou, či by sa nedala 

usporiadať obecná zabíjačka. Dúfame, že sa covidové opatrenia čoskoro uvoľnia, tí ktorí budú 

chcieť prísť ochutnať zabíjačkové špeciality, prídu, hygienické opatrenia sa dodržiavať budú. 

Termín by prichádzal do úvahy na 26. februára. Pýtajú od nás aj financie? Prasiatko bude 

vybavené sponzorsky, nezaťaží rozpočet obce.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e  č.  13/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
usporiadanie obecnej zabíjačky dňa 26.2.2022, ktorej organizáciu bude zabezpečovať 

Dobrovoľný hasičský zbor obce Rakovice.  

 

12.2 

Starosta ďalej informoval poslancov o skutočnosti, že Povodie Váhu oslovilo starostu s tým, 

že by chcelo očistiť Dolinku od mosta po most (od družstevnej cesty po hlavnú cestu) od 

náletových porastov, len čo s orezanými konármi a náletovými porastmi. Žiadna technika ani 

náš traktor sa tam dolu nedostane, z každej strany je plot, kto to bude po brehu vynášať niekde 

hore? Museli by sme zabezpečiť brigádu alebo za dozoru hasičov pálenie vyklčovaných 

porastov. Pôjdeme do tejto alternatívy, nech by si to Povodie Váhu popálilo za asistencie 

našich hasičov. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  14/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce o čistení časti brehu Dolinky pracovníkmi povodia Váhu. 

 

12.3. 

Dňa 30.6.2022 končí funkčné obdobie riaditeľa ZŠ s MŠ Rakovice. Zriaďovateľ vypíše 

výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ Rakovice.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  15/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce o vypísaní výberového konania na funkciu riaditeľa ZŠ s MŠ 

Rakovice. 

 

12.3. 

Je potrebné uvažovať nad tým, že kapacitne nám nepostačuje školská stravovňa v materskej 

škole. Uvažujeme s rozšírením základnej školy o prístavbu kuchyne s jedálňou, pričom by 

bola prepojená s budovou školy, na vrchnom poschodí by bol prvý stupeň. Bola oslovená 

projektantka Ing. Marcela Hornáková. Vrámci štúdie budeme vedieť cenu investície. 

Dostávame sa do problému aj počtom žiakov v základnej škole, kuchyňa by sa potom 

v materskej škole zatvorila a strava by sa do škôlky vozila. Ing. Hornákovú sme oslovili aj 
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s projektom, že za kolkárňou v areáli školy by vznikla oddychová betónová plocha 

s altánkom, hracia plocha, bežecká dráha. Budeme mať predstavu o finančných náležitostiach. 

Budeme o tomto projekte hovoriť s projektantkou, riaditeľom, zástupkyňou školy, vedúcou 

školskej jedálne. Na Rade školy sa hovorilo o tom aj o tej alternatíve, či by táto miestnosť 

nebola pripravená na nejaké plesy, to však je náročnejšie na podmienky výstavby. 

Potrebujeme vyriešiť školstvo, do areálu školy by takéto veci neboli vhodné. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  16/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu o pripravovanej štúdie prístavby základnej školy o školskú kuchyňu 

s jedálňou a prvým stupňom základnej školy.  

 

12.4. 

Parkovisko pred kolkárňou bolo naprojektované už pri výstavbe kolkárne. Rozpočet bol 

predbežne vyčíslený na 70.000,-eur, v stavebnom povolení bolo normou a podmienkou na 

vybudovanie parkoviska zakomponovanie odlučovačov ropných látok. Urobený chodník sa 

bude musieť posunúť. Tento rok by sme sa do toho pustili. 

 

Bod 13. a 14.  Diskusia a Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

Overovatelia zápisnice:       Daniel Današ                        ............................................ 

 

                                             Ing. Marek Hevier               ............................................. 

   

Zápisnicu zapísala:              Jarmila Chnápková               ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


